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Protokół Nr LVI/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 25 sierpnia 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1052. 

 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Przemysław Dybowski 

3. Marek Karolewski 

4. Stanisław Szczepan Kietliński 

5. Krzysztof Koc 

6. Zygmunt Józef Kosk 

7. Tadeusz Łopaciuk 

8. Antoni Malinowski 

9. Dorota Niemyjska 

10. Maria Jadwiga Radziszewska 

11. Włodzimierz Słonecki 

12. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

13. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

- Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy  

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który 

powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, 

Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Kierownik 

Wydziału Gospodarki Komunalnej w Dunajewcach Irinę Kadiuk, Kierownik Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnego Katarzynę Kaczyńską, dyrektorów i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów 

osiedlowych, rodziców stypendystki Nicol Siłki, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców miasta i gminy przybyłych na sesję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 13 i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) zmiany uchwały nr 373/XLVIII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 

grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037, 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą w Łapach. 

7. Informacja dotycząca przygotowania gminnych jednostek oświatowych do nowego 

roku szkolnego. 

8. Wręczenie stypendiów Burmistrza Ciechanowca. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni 

otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

Propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynęły dwa 

wnioski od Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 4 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej  

i oczyszczalni ścieków, w pkt 6 ppkt 5 projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Ciechanowiec – obszar Nowego Miasta oraz w pkt 6 ppkt 6 projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr 9/II/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2018 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6 ppkt 4 projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej i oczyszczalni 

ścieków, w pkt 6 ppkt 5 projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec 

– obszar Nowego Miasta, w pkt 6 ppkt 6 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr 9/II/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) zmiany uchwały nr 373/XLVIII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 

grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037, 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą w Łapach, 

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej i 

oczyszczalni ścieków, 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Nowego Miasta, 
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6) zmiany uchwały nr 9/II/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

7. Informacja dotycząca przygotowania gminnych jednostek oświatowych do nowego 

roku szkolnego. 

8. Wręczenie stypendiów Burmistrza Ciechanowca. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad  

po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LV sesji bez odczytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LV sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LV sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w sprawozdaniu poinformował, że: 

- 30 czerwca w Pobikrach odbyło się spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami 

sołectwa Pobikry dotyczące możliwości pozyskania środków w ramach szóstej edycji 

Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład na działania w tej miejscowości.  

O dofinansowanie mogły ubiegać się gminy, powiaty, związki międzygminne i związki 

powiatowo-gminne, na obszarze których funkcjonowały zlikwidowane państwowe 

przedsiębiorstwa gospodarki rolnej. 

Mieszkańcy wytypowali inwestycje: 

• Budowa Stacji Uzdatniania Wody wraz z budową ujęć wody w miejscowości Pobikry 
• Przebudowa odcinka drogi gminnej (za wsią) 
W dniu 27 lipca Gmina złożyła wnioski dwa te wnioski na kwotę dofinansowania: 
• Stacja Uzdatniania Wody – 4 900 000 zł, 
• Przebudowa drogi – 1 960 000,00 zł, 

- 5 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pn. „Usuwanie odpadów z folii 

rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po nawozach i typu Big 

Bag. Wykonawca został wyłoniony. Jest to firma FRABAL Aleksandra Strójwąs 

Szafranki. Gmina realizowała to zadanie od 7 sierpnia, 

- 10 lipca ogłoszono przetarg na roboty budowlane „Przebudowa drogi gminnej  

na odcinku Kobusy – Łempice”.  

W wyniku ogłoszonego przetargu wpłynęło 4 oferty: 

1. Grupa Martin, Łochów na kwotę 1.294.000,00 zł, 

2. Konrad Wyszyński, Warele Stare na kwotę 1.090.087,50 zł,  

3. Kuniccy, z Brańska na kwotę 712.237,85 zł,  

4. Zdzisław Gołębiewski, Zakrzewo-Zalesie 878.162,44 zł, 

- 13 lipca ogłoszono przetarg na roboty budowlane na wykonanie zadania  

pn. Przebudowa odcinka drogi gminnej w m. Radziszewo-Króle o łącznej długości  

407,5 m. Jest to już 3 ogłoszenie o przetargu na to zadanie.  

 Na realizację zadania wpłynęły dwie oferty. 

1. Konrad Wyszyński, Stare-Warele z kwotą 977.111,50 zł, 

2. Zdzisław Gołębiewski z Zakrzewo-Zalesie z kwotą 1.293.485,59 zł. 

Do realizacji zadania wybrano najkorzystniejszą ofertę tj. na kwotę 977 111,50 zł, 
- 13 lipca gmina Ciechanowiec podpisała umowę z Urzędem Marszałkowskim 

Województwa Podlaskiego na projekt dotyczący audytu energetycznego na kwotę 

61 684,50 zł, 

- 14 lipca został złożony wniosek o dofinansowanie z  programu PFRON - „Dostępna 

przestrzeń publiczna”: 
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• moduł A: wniosek o dofinansowanie montażu windy w siedzibie Urzędu Miejskiego 

w Ciechanowcu; 

• moduł C: wniosek na budowę placów zabaw w Pobikrach oraz Skórcu 

W ramach programu można otrzymać do 80% dofinansowania, a maksymalna 

wysokość kwoty dofinansowania w obu modułach nie może być wyższa niż 550 tysięcy 

złotych, 

- od 18 do 28 lipca gościliśmy w Ciechanowcu 60. osobową grupę ukraińskich dzieci 

wraz z opiekunami z naszej partnerskiej gminy Podbereźce na Ukrainie. 

Wraz z dziećmi i opiekunami przyjechali Burmistrz Podbereźca Wasyl Kowal oraz 

kierownik Działu Edukacji i sołtys. Dzieciom zapewniono bogaty program kolonii, miały 

okazję lepiej poznać Polskę oraz oderwać się od wojennej codzienności. Kolonie 

zostały zorganizowane na terenie gminy Ciechanowiec, ale także obejmowały 

wycieczki krajoznawcze. Dziękuję wszystkim sponsorom, bez których organizacja 

kolonii nie byłaby możliwa, 

- 19 lipca złożono wnioski w ramach naboru z Rządowego Rozwoju Funduszu Dróg 

na budowę dróg: 

Miasto - ul. Czyżewska (boczna), ul. Ogrodowa, ul. Ralkowa (przedłużenie),  

ul. Sosnowa - Świerkowa, ul. Wińska(do ul. K. Uszyńskiego i ul. Parkowa (do  

ul. Szerokiej)  

Gmina – Nowodwory (Ciasne), Ciechanowczyk, Trzaski-Kułaki, Winna-Poświętna 

(obręb Winna-Chroły przy OSP), 

- 21 lipca w Czyżewie Senator RP Jacek Bogucki wręczył samorządowcom z terenu 

powiatu wysokomazowieckiego promesy na dofinansowanie inwestycji z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków.  

Odebrałem symboliczne czeki na łączną kwotę 980.000,00 zł na inwestycje na terenie 

gminy Ciechanowiec. W ramach dofinansowania wykonane zostaną: 

- prace konserwatorskie i restauratorskie nawy głównej kościoła pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Ciechanowcu na kwotę 735.000,00 zł 

- prace konserwatorskie przy pomniku Ks. Krzysztofa Kluka w Ciechanowcu na kwotę 

245.000,00 zł, 

- 21 lipca także Senator RP Jacek Bogucki w Wysokiem Mazowieckiem wręczył 

samorządowcom z terenu powiatu wysokomazowieckiego promesy na 

dofinansowanie inwestycji z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

Odebrałem symboliczny czek na kwotę 2.102.400,00 zł na remont ulic w 2023 roku.   

Dofinansowanie dotyczy ulic: Pińczowska, Wierzbowa, Dr Olszewskiego i Kilińskiego, 

- 25 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe: Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na zadanie pn. „Przebudowa odcinka drogi gminnej w m. Pobikry  

wraz z budową przepustu na rzece Kukawka.” Wpłynęła jedna oferta na kwotę 

148 830,00 zł, 

- 27 lipca Ciechanowiec odwiedził Poseł na Sejm RP Jarosław Zieliński. Wizyta miała 

na celu dyskusję na temat potrzeb gminy Ciechanowiec oraz była okazją do spotkania 

się z grupą ukraińskich dzieci z gminy Podbereźce, które wraz z opiekunami 

przebywały w ramach letniego wypoczynku w gminie Ciechanowiec, 

- 27 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe: Budowa garażu przy jednostce OSP  

w Bujence. Nie wpłynęła żadna oferta, 
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- 28 lipca w 80. rocznicę egzekucji na Pałatkach przedstawiciele samorządu oraz 

mieszkańcy gminy Ciechanowiec wzięli udział w uroczystościach upamiętniających to 

wydarzenie. Uroczystości rozpoczęła msza święta w kościele pw. Trójcy 

Przenajświętszej odprawiona w intencji poległych. Następnie uczestnicy udali się na 

uroczysko, potocznie zwane Pałatkami, gdzie miała miejsce ostatnia egzekucja 

dokonana przez niemieckie władze okupacyjne na terenie gminy Ciechanowiec. 

Tego samego dnia, kilka godzin po oficjalnych uroczystościach upamiętniających 

ofiary ostatniej egzekucji hitlerowskiej na terenie gminy Ciechanowiec, 

odrestaurowany kilka dni wcześniej po akcie wandalizmu, pomnik na uroczysku Pałatki 

został doszczętnie zniszczony. Usunięto kamień upamiętniający ofiary, tablicę 

pamiątkową i ogrodzenie. Znicze, wieńce i kwiaty złożone podczas uroczystości 

odnaleziono w rzece Nurzec. 

Obecnie policja prowadzi czynności wyjaśniające. Akt wandalizmu nie zostanie 

pozostawiony bez konsekwencji, 

- 28 lipca odbyło się oficjalne otwarcie Klubu Seniora w Malcu, 

- 31 lipca odbyło się oficjalne otwarcie Klubu Seniora w Czajach Wólce, 

- 31 lipca Fundacja ORLEN poinformowała Gminę Ciechanowiec o otrzymaniu  grantu 

na kwotę 15 000,00 zł na prace związane z odnowieniem miejsca Pamięci Ofiar Sybiru 

z programu Czuwamy! Pamiętamy! Wniosek na pozyskanie dofinansowania Gmina 

składała w maju.  W ramach zadania odrestaurowane zostanie miejsce pamięci  

na skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza i Kościelnej, 

- 4 sierpnia ogłoszono zapytanie ofertowe „Wykonanie audytów energetycznych dla 

budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Ciechanowiec”. 

Wpłynęły 4 oferty: 

1. Audyty i Projekty Krzysztof Pater, Ładzice na kwotę 24 100,00 zł;  

2. Kamil Kotarski, Katowice na kwotę 17 097,00 zł;  

3. Energy bundle Łukasz Mazanek, Katowice na kwotę 29 274,00 zł;  

4. EXERGON Sp. z o.o., Gliwice na kwotę 28 044,00 zł, 

- 4 sierpnia w ramach realizacji programu „ MALUCH+” 2022-2029 zamieszczono 

zapytanie ofertowe pn. „Dostawa artykułów wyposażenia sali do żłobka”.  

Wpłynęły 2 oferty na kwotę 6 415,47 zł oraz 7 242,00 zł. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma Moje Bambino z Łodzi, którą wybrano do realizacji, 

- 5 sierpnia w sali sportowej przy Klubie Seniora w Ciechanowcu odbyła się kolejna 

edycja Międzynarodowego Festiwalu Folkloru "Podlaskie Spotkania". Przed 

publicznością zaprezentowało się 7 grup artystycznych z: Polski, Słowacji, Chile, 

Kostaryki i Włoch. Grupy artystyczne w okresie 1 – 7 sierpnia mieszkały w naszym 

mieście, 

- 7 sierpnia w Kuratorium Oświaty w Białymstoku została zawarta umowa z Podlaskim 

Kuratorem Oświaty Beatą Pietruszką na realizację zadania w ramach Rządowego 

programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli  

w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 - „Aktywna 

tablica”. Łączna wartość zadania to 43 750 zł, z czego 35 000 zł pochodzi  

z dofinansowania, zaś 8 750 zł to środki własne gminy Ciechanowiec. W ramach 

zadania zostanie kupiony sprzęt i pomoce dydaktyczne rozwijające szkolną 

infrastrukturę oraz kompetencje uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 
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informacyjno-komunikacyjnych, 

- 9 sierpnia w wyniku przeprowadzonego naboru na stanowisko Dyrektora 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu wpłynęła jedna oferta. Przedłożone 

dokumenty spełniają kryteria formalne naboru, zatem kandydat został zakwalifikowany 

do kolejnego etapu naboru, który odbędzie się 6 września, 

- 10 sierpnia ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pn. „Budowa garażu przy 

jednostce OSP w Bujence:” Termin składania ofert upływa 25 sierpnia, 

- 10 sierpnia w ramach ósmej edycji Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych 

Polski Ład Gmina złożyła 3 wnioski: 

1. Budowa, rozbudowa, przebudowa odcinków dróg gminnych na terenie miasta  

i gminy Ciechanowiec – na kwotę 28 500 000, 00 zł; 

2. Termomodernizacja gminnego budynku z zasobów komunalnych wraz z montażem 

pieców gazowych w lokalach oraz remontem klatek schodowych z wszelką 

infrastrukturą na kwotę – 1 800 000,00 zł; 

3. Budowa Gminnego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych wraz  

z wyposażeniem w niezbędne urządzenia i pojazdy – na kwotę 7 600 000,00 zł, 

- 11 sierpnia odbyło się oficjalne otwarcie i poświęcenie drogi gminnej w miejscowości 

Bujenka. Wartość rzeczowa zadania wyniosła 3 129 089,37 zł z czego 846 292,87 zł 

to dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz 2 264 655,20 zł  

to środki własne. Wykonawcą zadania była Firma Transportowo-Usługowa Mirosław 

Przesmycki z siedzibą w Małkini, wyłoniona w trybie przetargu nieograniczonego, 

- 12 sierpnia na ciechanowieckiej plaży odbyła się pierwsza Hawajska Potańcówka, 

podczas której zorganizowane zostało Piana Party. Data potańcówki i jej temat zostały 

wybrane nieprzypadkowo. Tematyka potańcówki nawiązuje do nowego wyglądu 

Wyspy i zamontowanych tam obiektów małej architektury, 

- 12 sierpnia obchodziliśmy Międzynarodowy Dzień Młodzieży ustanowiony przez 

Zgromadzenie Ogólne ONZ w 1999 r., 

- 14 sierpnia podpisano umowę na przebudowę drogi gminnej na odcinku Kobusy – 

Łempice o długości ok. 1 300 m. Wartość kontraktu wynosi 712 237,85 zł. Wykonawcą 

zadania jest firma KUNICCY Paweł Kunicki, Robert Kunicki s.c. z Brańska. Planowany 

termin zakończenia realizacji robót wyznaczono na 10 października 2023 r., 

- 14 sierpnia w ramach drugiej edycji Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Gmina Ciechanowiec złożyła wniosek na dofinansowanie zadania pn. „Prace 

konserwatorskie i restauratorskie – ołtarz główny, absyda oraz częściowa wymiana 

okien - Ciechanowiec, kościół pw. Trójcy Przenajświętszej,  - na kwotę 372 400,00 zł, 

- w dniach 21 – 23 sierpnia w Lublinie odbyło się spotkanie Inauguracyjne Stażystów 

i Mentorów programu „Dobre zarządzanie”. Gmina Ciechanowiec jako jedna z 25 

gmin w Polsce bierze udział w projekcie realizowanym przez Fundację Solidarności 

Międzynarodowej na zlecenie Ministerstwa Spraw Zagranicznych RP. W ramach 

projektu do naszej Gminy przyjechała stażystka Irina Kadiuk Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej gromady Dunajewce w obwodzie Chmielnickim na Ukrainie.  

Staż Pani Iriny w Ciechanowcu będzie trwał 7 tygodni. Jej mentorką jest Magdalena 

Kondraciuk Kierownik Referatu Organizacyjnego. Projekt Dobre zarządzanie jest 

współfinasowany ze środków Ministerstwa Spraw Zagranicznych RP i realizowany  
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w ramach programu U-LEAD, wielostronnej akcji Unii Europejskiej i jej państw 

członkowskich: Niemiec, Polski, Szwecji, Danii, Estonii i Słowenii, 

- Miejska Biblioteka Publiczna pozyskała 7 500 zł na zakup nowości wydawniczych  

w 2023 roku w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa, 

- dobiegają końca prace nad złożeniem wniosku w ramach naboru w partnerstwie  
z gminą z Ukrainy  
Maksymalna kwota jaką można pozyskać to 2,5 mln. euro. 
Wspólne przedsięwzięcie jakie planujemy zrealizować to wspieranie dostępu do 

wody oraz zrównoważonej gospodarki wodnej, poprawa publicznej sieci 

wodociągowej. 

Termin naboru do dnia 31 sierpnia 2023 r., 

- informujemy, że 24 września 2023 roku odbędą się wybory do Podlaskiej Izby 

Rolniczej. Zgłaszanie i rejestrowanie kandydatów na członków Rad Powiatowych 

Izby Rolniczej do komisji okręgowych odbywa się najpóźniej w dniu 04 września.  

Pozostałe informacje można uzyskać w pokoju nr 8 urzędu. 

 

W trakcie przedstawiania sprawozdania przez Burmistrza Eugeniusza Święckiego 

salę konferencyjną opuścił Radny Krzysztof Koc. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił stypendystkę Nicol Siłkę 

oraz jej rodziców o wyjście na środek. Następnie wraz z Burmistrzem Ciechanowca 

Eugeniuszem Święckim wyszli zza stołu prezydialnego.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Rada Miejska uchwaliła 

regulamin przyznawania stypendiów dla najlepszych uczniów ciechanowieckich szkół.  

Regulamin jest rygorystyczny. Warunkiem otrzymania stypendium jest bardzo 

wysoka średnia ocen, osiągnięcia w konkursach, olimpiadach, zawodach sportowych 

oraz w innych dziedzinach przynajmniej na szczeblu wojewódzkim. Burmistrz dodał, 

że wpłynęły 3 wnioski. Dwa z nich odpadły ze względów formalnych. Następnie wraz 

z  Przewodniczącym Rady Miejskiej Markiem Karolewskim dokonał wręczenia 

stypendium.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że jest duże 

zainteresowanie pozyskaniem mieszkań komunalnych w nowobudowanym bloku 

czynszowym i zapytał kiedy oraz w jaki sposób można składać podania. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LVI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 sierpnia 2023 roku 

str.10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy Radni zgłaszają inne 

pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany dokonane w budżecie 

powodują zwiększenie deficytu o 1 000 000,00 zł. Jest to spowodowane 

koniecznością realizacji inwestycji na dwóch odcinkach dróg w Radziszewie – Króle. 

Po zakończeniu kilku przetargów najniższa oferta jest o wiele wyższa niż 

zaplanowana była w budżecie. Aby dokończyć inwestycje i podpisać umowy na 

realizację, koniecznym jest zwiększenie deficytu, który zostanie pokryty kredytem 

długoterminowym.  

W budżecie zabezpieczono również środki na inne zadania: 

- remont dróg, 

- wykonanie odwodnienia i parkingu przy wyremontowanej Szkole Podstawowej  

w Łempicach, 

- wyżywienie dzieci w żłobku, ponieważ z końcem czerwca projekt gminny został 

zakończony. Teraz będą to koszty własne gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Skarbnik Jadwidze 

Koc za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przekazanie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 435/LVI/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 373/XLVIII/22 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 

Koc o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że z uwagi na zmiany dokonane  

w poprzedniej uchwale, czyli w budżecie na rok 2023, zaszła konieczność 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Wydłużono 

prognozowane wydatki i spłatę długu do roku 2038. Dokonano ponownego naliczenia 

kosztów obsługi długu dla każdego roku. Wprowadzono także nowe przedsięwzięcie 

na 2024 rok jakim jest to remont ulic Pińczowskiej, Kilińskiego, dr Olszewskiego  

i Wierzbowej. Wartość zadania szacowana jest na kwotę 3 520 000,00 zł, z czego 

dofinasowanie stanowi kwotę 2 103 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Skarbnik Jadwidze 

Koc za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przekazanie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 373/XLVIII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037. 
 
Głosowano w sprawie:  
zmiany uchwały nr 373/XLVIII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 grudnia 
2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ciechanowiec na lata 2023 – 2037. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 436/LVI/23 w sprawie zmiany uchwały nr 373/XLVIII/22 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2037 stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. 

z siedzibą w Łapach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Rada Miejska przyjęła 

w ubiegłym roku uchwałę dotycząca przystąpienia gminy Ciechanowiec do 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. Do spółki należy 17 gmin z województwa 

podlaskiego, każda z nich otrzymała ze Skarbu Państwa kwotę 3 000 000,00 zł. 

Gmina Ciechanowiec wniosła tę kwotę jako wkład do spółki. Każda gmina chcąca 

budować mieszkania czynszowe musi wskazać działkę, na której będą budowane.  

W Ciechanowcu wybrano 4 działki. Na ten moment wytypowano działkę przy ul. 

Drohickiej, na której planowana jest budowa 21 mieszkań. Zgodnie z regulaminem 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 10% kosztów inwestycji ponosi gmina. Wkład 

lokatorów wynosi 20%. Pozostałe środki finansuje spółka. Blok został wyceniony na 

kwotę ok. 13 000 000,00 zł. Gmina musi się posiłkować uchwałą intencyjną, 
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dotyczącą wyrażenia chęci przystąpienia do budowy takiego bloku. Podjęcie uchwały 

nie obliguje do wpłaty pieniędzy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za omówienie projektu uchwały i poprosił 

przewodniczących Komisji o przekazanie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą 

w Łapach. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. z siedzibą w Łapach. 

 

Wyniki głosowania: 

 ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne:  
ZA (12) 
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 437/LVI/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o. o. 

z siedzibą w Łapach stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LVI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 sierpnia 2023 roku 

str.14 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej  

i oczyszczalni ścieków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że podstawowym powodem 

przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego jest realizacja jednego z celów 

polityki przestrzennej gminy, zapisanego w obowiązującym Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ciechanowiec, polegającego 

na objęciu planami obszaru całego miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Sekretarz Gminy 

Annie Czapkowskiej za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących 

Komisji o przekazanie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej  

i oczyszczalni ścieków. 

 

Głosowano w sprawie:  

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej i oczyszczalni ścieków. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0 , WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
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Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 438/LVI/23 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar ul. Dworskiej  

i oczyszczalni ścieków stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Nowego 

Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że podstawowym powodem 

przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego jest realizacja jednego z celów 

polityki przestrzennej gminy, zapisanego w obowiązującym Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ciechanowiec, polegającego 

na objęciu planami obszaru całego miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Sekretarz Gminy 

Annie Czapkowskiej za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących 

Komisji o przekazanie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Nowego 

Miasta. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LVI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 25 sierpnia 2023 roku 

str.16 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Ciechanowiec – obszar Nowego Miasta. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 439/LVI/23 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Ciechanowiec – obszar Nowego 

Miasta załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 9/II/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niezbędna jest zmiana 

Studium z uwagi na fakt, że przebieg projektowanej obwodnicy był przebiegiem 

orientacyjnym i ostatecznie różni się od przyjętego przez Podlaski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich. Potrzeba zmiany struktury przestrzennej wynika z planu wytworzenia 

nowej strefy inwestycyjnej w mieście, gdzie możliwa będzie lokalizacja zabudowy 

usługowo – przemysłowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Sekretarz Annie 

Czapkowskiej za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przekazanie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 9/II/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

30 listopada 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr 9/II/18 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2018 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 440/LVI/23 w sprawie zmiany uchwały nr 9/II/18 Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

i Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja 

dotycząca przygotowania gminnych jednostek oświatowych do nowego roku 

szkolnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie informacji. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w Szkole Podstawowej  
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im. Mikołaja Kopernika w roku szkolnym 2023/24 w budynku przy ul. 11 Listopada 

będzie funkcjonować 7 oddziałów klas I-III, planowane jest też utworzenie 3 

oddziałów przedszkolnych – „zerówek”. Przy ul. Sosnowej będzie funkcjonować  

11 oddziałów klas IV-VIII. Aktualnie trwają prace związane z przewożeniem  

z ul. Sosnowej do budynku przy ul. 11 Listopada stolików, krzesełek uczniowskich  

i innego wyposażenia sal lekcyjnych klas 0-II, które przez ostatni rok z racji remontu 

uczyły się przy ul. Sosnowej. Część II piętra budynku przy ul. 11 Listopada będzie 

udostępniana na potrzeby internatu Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

i Zawodowych w Ciechanowcu. W szkole nadal będą funkcjonować też dwa oddziały 

Przedszkola w Ciechanowcu (grupy pięciolatków). Podpisano umowę na dowożenie 

uczniów z terenu gminy na cały rok szkolny 2023/24 – gmina będzie kupować bilety 

miesięczne dla uczniów, a dowozy nadal będzie wykonywać PKS NOVA.  

Łączna liczna uczniów uczęszczających do szkoły to 489 osób, 47 nauczycieli  

oraz 26 pracowników administracji i obsługi. 

Budynek Szkoły Podstawowej w Łempicach jest po generalnym remoncie. Obiekt 

jest bardzo dobrze przygotowany na przyjęcie uczniów w nowym roku szkolnym. 

Ogólna liczba uczniów to 90 osób, 20 nauczycieli oraz 3 pracowników obsługi. 

W Przedszkolu w Ciechanowcu w roku szkolnym 2023/24 będzie funkcjonować 

sześć grup przedszkolnych, o łącznej liczbie 139 dzieci zgłoszonych w rekrutacji. 

Jest to o jedną grupę mniej niż w poprzednim roku szkolnym. W Przedszkolu 

zatrudnionych jest 10 nauczycieli, 7 osób jako pomoc nauczyciela oraz 4 

pracowników obsługi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował przez przedłożenie 

informacji i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

 

Głos zabrał Burmistrz Eugeniusz Święcki, który w ramach uzupełnienia 

poinformował, że budynek Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu jest w całości 

wyremontowany. W tej chwili trwa doposażenie stołówki szkolnej. W tym budynku 

mieści się również żłobek, do którego na ten moment zapisanych jest 52 dzieci. 

Zgodnie z nowym projektem zaplanowano zwiększenie ilości miejsc w żłobku.  

I piętro budynku oraz 3 pomieszczenia na II piętrze zajmuje szkoła podstawowa.  

7 pomieszczeń na II piętrze zajmuje internat z uwagi na fakt, że pomimo rozbudowy, 

w budynku internatu przy ul. Kościelnej w dalszym ciągu brakuje miejsc. 1 września 

odbędzie się uroczyste przecięcie wstęgi z okazji otwarcia szkoły po remoncie. 

Burmistrz dodał, że Szkoła Podstawowa w Ciechanowcu wymaga jeszcze wymiany 

dachu oraz, w przyszłości, odnowienia elewacji. Przy tej szkole planuje się także 

wymianę ogrodzenia od ul. Wojska Polskiego. Na ten cel został złożony wniosek. 

Środki zostały przyznane w ramach projektu na zwiększenie ilości miejsc w żłobku. 

5 września będzie miało miejsce nadane imienia Św. Jana Pawła II Szkole 

Podstawowej w Łempicach. Szkoła wykorzysta sztandar nieistniejącego już 

gimnazjum im. Jana Pawła II. Szkoła w Łempicach otrzymała dotację z projektu 

Olimpia na budowę hali sportowej. Burmistrz wyraził nadzieję, że realizacja inwestycji 

rozpocznie się za kadencji obecnej Rady. 
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Burmistrz Eugeniusz Święcki poruszył także temat Przedszkola w Ciechanowcu, 

którego wnętrze jest po remoncie, ale brakuje w nim pomieszczeń. Dodatkowo 

budynek wymaga termomodernizacji oraz wymiany dachu. W nowej perspektywie 

finansowej są środki na tego typu przedsięwzięcia. Zebrano już wszystkie informacje 

dotyczące budynków gminnych i ich potrzeb termomodernizacyjnych. Ma to na celu 

zadbanie o te budynki, aby służyły przez długie lata. Burmistrz stwierdził, że skoro 

pojawiają się środki, to należy je wykorzystać. Dokumentacja jest gotowa, czeka  

na ogłoszenie konkursu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja dotycząca przygotowania gminnych jednostek oświatowych do nowego 

roku szkolnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że interpelacje nie wpłynęły i poprosił 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o odpowiedź na zapytanie 
Radnego Jana Krzysztofa Koca. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że do tej pory wpłynęło 
więcej wniosków o otrzymanie mieszkania w bloku komunalnym niż dostępnych 
mieszkań. Wszystkie wnioski pozostają bez rozpatrzenia, ponieważ termin realizacji 
inwestycji przewidziany jest na sierpień 2025 roku. Firma rozpoczęła już prace, 
których zakończenie planowane jest na grudzień 2024 roku. Firmie zależy na czasie, 
ponieważ ma zamrożone środki, zapłatę otrzyma dopiero po zakończeniu budowy. 
Pracownicy referatu inwestycji mają czas do stycznia na opracowanie regulaminu, 
który zostanie przedstawiony do zaopiniowania Radnym. Po przyjęciu regulaminu 
przez Radę Miejską, będzie ogłoszony nabór chętnych na te mieszkania.  
Regulamin będzie określał jakie warunki muszą zostać spełnione tj. trzeba będzie 
udokumentować dochody, co najmniej z dwóch ostatnich lat oraz brak posiadania  
na własność lub współwłasność mieszkania. Przy rozpatrywaniu wniosków pod 
uwagę będzie brany dochód oraz liczba dzieci w wieku szkolnym. Widać,  
że zapotrzebowanie jest ogromne, w związku z tym, przygotowywany jest drugi 
projekt identycznego bloku komunalnego, usytuowanego również przy ul. 
Wiatracznej. Gmina zamierza złożyć wniosek do Banku Gospodarki Krajowej o 
finansowanie. Planowana jest także budowa mieszkań czynszowych, po otrzymaniu 
wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. Uchwała 
dotycząca zatwierdzenia wniosku została podjęta na dzisiejszej sesji. Zdaniem 
Burmistrza szybciej zostaną wybudowane mieszkania komunalne niż czynszowe 
ponieważ zarząd spółki bardzo opieszale podchodzi do budowy. 
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły następujące pisma: 

1. Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podlaskiego stwierdzające nieważność 

uchwały nr 429/LV/23 Rady Miejskiej w Ciechanowcu w sprawie zmiany uchwały 

nr 121/XVIII Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27.02.2020 r.  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. Pismo stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

2. Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podlaskiego stwierdzające nieważność 

uchwały nr 434/LV/23 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 29 czerwca  

2023 r. w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Łempicach. Pismo 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zwrócił się z prośbą o bardziej 
wnikliwe sprawdzanie projektów uchwał przedkładanych Radzie Miejskiej. 

3. Pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego dotyczące wyników analiz 

oświadczeń majątkowych. Pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos.  
 
Głos zabrał Burmistrz Eugeniusz Święcki, który poinformował, że stwierdzenie 
nieważności uchwał wynika ze złej interpretacji niektórych zapisów. Wszystkie 
projekty uchwał przedkładane Radzie Miejskiej są opiniowane przez kancelarię 
prawną. Na zakończenie Burmistrz poinformował, że o godz. 12.00 rozpocznie się  
uroczyste otwarcie Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Kochach-Schabach. 
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady LVI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

 

 

 

   Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Karolina Kozłowska               Marek Karolewski 
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